
Breaking News :  

wijzigingen aangebracht in alcohol- en gezondheidsaanbevelingen in Europa 

 

Het Europees Parlement heeft erkend dat er een verschil is tussen schadelijk en matig 

alcoholgebruik, aangezien het vandaag een eindstemming houdt over de goedkeuring van een 

rapport over kankerbestrijding. 

De Europese Commissie heeft de conclusie goedgekeurd van een rapport van BECA - de speciale 

commissie voor de strijd tegen kanker van het Europees Parlement - waarin staat dat elke 

hoeveelheid alcoholgebruik een gezondheidsrisico met zich meebrengt; er is "geen veilig niveau". 

En men vreest dat een dergelijk rapport zal leiden tot aanbevelingen dat EU-lidstaten een aantal 

harde maatregelen zullen opleggen aan producenten van alcoholische dranken, van 

waarschuwingsetiketten op flessen tot verbod op reclame en reclame voor dranken. 

Deze week heeft het Europees Parlement echter gedebatteerd en gestemd over een reeks 

amendementen op het BECA-rapport, die met name een belangrijk en nieuw onderscheid maken 

tussen 'schadelijke' niveaus van drinken, in tegenstelling tot elk niveau van consumptie. 

Zoals hieronder te zien is, suggereerde het vorige rapport dat "alcoholgebruik een risicofactor is voor 

veel verschillende vormen van kanker", maar is nu gewijzigd om te lezen dat "schadelijke 

alcoholconsumptie een risicofactor is voor veel verschillende vormen van kanker". 

Hoewel dit niet noodzakelijkerwijs een afzwakking van de aanbevelingen betekent, toont het aan dat 

de organisatie erkent dat alcoholmisbruik het grootste probleem is als het gaat om kanker en andere 

ziekten, en niet het lage alcoholgebruik, dat decennia van wetenschappelijk onderzoek heeft 

aangetoond dat het wel degelijk onderdeel kan zijn van een gezonde levensstijl. 

Pau Roca, directeur-generaal van de OIV, zei vandaag in een interview over deze wijziging van het 

rapport dat er "een paar amendementen zijn aangenomen", met als belangrijkste de introductie van 



het concept van schadelijke consumptie."  Hij vervolgde: "Dit creëert een onderscheid tussen 

consumptie en schadelijke consumptie, wat conceptueel erg belangrijk is."   Het rapport bevat echter 

nog steeds de boodschap dat er "geen veilig niveau" is van alcoholgebruik, dat blijkt uit een 

onderzoek van The Lancet in 2018, dat sindsdien gebrekkig is gebleken. 

Hoewel Roca zei dat hij "bezorgd" was dat het BECA-rapport "gebaseerd is op een zwakke 

wetenschappelijke basis", zei hij dat hij "kon leven" met het idee dat alle niveaus van drinken een 

risico met zich meebrengen, omdat "alles een risico met zich meebrengt; dit is normaal."  Wat betreft 

de uitgifte van gezondheidswaarschuwingen op etiketten, zei Roca dat de aanbeveling in het 

gewijzigde rapport "milder" was dan hij had gevreesd, waarbij hij opmerkte dat etiketten de 

boodschap "drinken met mate en verantwoordelijkheid" moeten dragen. 

Voor alle alcoholische dranken wordt in het rapport echter “de verplichte vermelding van de 

ingrediëntenlijst en voedingswaarde-informatie” aanbevolen.  Roca vond het moeilijk om te 

benadrukken dat het opleggen van dergelijke aanbevelingen "in de handen van de lidstaten" was, 

wat betekent dat elk land kan beslissen of het de nieuwe etiketteringsrichtlijnen wil aannemen. 

 


